
Zápisnica 

z hlasovania „per rollam“ Komisie životného prostredia a prírodných hodnôt Mestského 

zastupiteľstva v Trnave    

Mestský úrad v Trnave, priebeh hlasovania v termíne: 15. decembra  2020 od 22:30 hod –                              

                                                                                       20. decembra 2020 do 23:59 hod 

___________________________________________________________________________________ 

 

Zúčastnení: Ing. Andrej Farkaš,  Mgr. Matej Lančarič, Ing. Patrícia Peterková, Ing. Ján Jobb, Rastislav 

Hvizdoš, Ing. arch. Róbert Suchý, Ing. Richard Sládek, Mgr. Eduard Guniš, Ing. Vladimír Ekhardt, 

Ladislav Beňo, RNDr. Gabriela Cabanová 

Nezúčastnení: Bc. Marcel Krajčo, Stanislav Hric  

 

Dôvod hlasovania:  

Komisia na svojom zasadnutí konanom dňa 14. decembra 2020 prerokovala všetky doručené žiadosti o 

dotáciu Mesta Trnava na rok 2021 a k nim predložené projekty v oblasti ekológia a životné prostredie. 

Komisia po prerokovaní žiadostí hlasovaním rozhodla, že k návrhu výšky dotácie bude komisia hlasovať Per 

rollam po tom ako žiadateľ o dotáciu Ing. Adrián Petro, konateľ spoločnosti WoodCon s. r. o. zodpovie 

k svojmu predloženému projektu s názvom „Včelí domov“ otázky potrebné k rozhodnutiu komisie o návrhu 

výšky dotácie. Komisia žiadala o zodpovedanie nasledujúcich otázok:  

• Ak by sme podporili Váš projekt napríklad sumou 1000€, vedeli by ste ho realizovať? Ak, áno v 

akej miere (počte kusov)? 

• Kam sa inštalujú domčeky? (na zem, na strom, ...) 

• Sú domčeky nejako upevnené / zabezpečené voči ukradnutiu? 
• Zaujal nás taktiež aj tvar domčekov. Má nejaký konkrétny zmysel? 

• Evidujete, že by boli použité úle podobného tvaru už niekde? 

  
 

Odpovede Ing. Adriána Petro: 

Aj napriek zníženej dotácii by som chcel projekt realizovať.  Za danú sumu by sme vedeli spraviť  cca 15 

kusov domčekov. (záleží to od počtu poschodí a výberu spodnej konštrukcie domčeka) 
  

Domčeky je možné inštalovať tromi spôsobmi a to buď voľne stojace na podstavci, zapichnuté do zeme 

prípadne prichytené na stenu alebo strom (vid obr.). 

  

 
  
Podľa nákresov je zrejmé, že 1. a 3. príklad by bolo možné ukotviť, aby ich niekto neukradol.  
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Koncept týchto domčekov bol vyvinutý Dánskou výskumno-vývojovou spoločnosťou kde celý proces 
podporila firma IKEA. 

  

Čo sa týka dizajnu tak predpokladám, že je to prienik funkčnosti a vizuálu, pretože keď si všimnete tak 
konštrukcia domčekov je vytvorená tak, aby boli vchody do domčeku prekryté. Na linku nižšie je 

vysvetlenie celého konceptu vrátane údržby a čistenia. 

https://www.beehome.design/documents/Bee%20Home%20Assembly%20%26%20Maintenance%20Guide
.pdf 

 

Raz za rok na jeseň by sa mal domček rozobrať a vyčistiť. Ideálne je ak sa obnoví aj olejový náter na 

povrchu. Predĺži sa tým životnosť . Je vhodné ak sú domčeky chránené pred priamym dažďom (napr. 
záveterná strana stromu a podobne).  

  

Domčeky plánujem vyrobiť z dubového alebo agátového dreva, ktoré je odolné voči poveternostným 
vplyvom.  

  

Čo sa týka už existujúcich domčekov myslím, že na Slovensku žiadne nie sú.  Realizácie je možné nájsť  na 

linku nižšie. Ide hlavne o individuálne realizácie v zahraničí. 
  

https://www.beehome.design/community   

 

Na základe pokynu predsedu KŽPaPH komisia o návrhu výške dotácií  hlasovala „per rollam“  

Doplňujúce informácie:  

 

K rozdeleniu dotácií je v schválenom rozpočte Mesta Trnava na rok 2021 pre v rozpočtovú položku „dotácie 

na ekológiu a životné prostredie“ pre organizácie, ktoré nie sú v pôsobnosti mesta Trnava k dispozícii 

finančná čiastka vo výške 6000 eur.  Pri voľbe variantu 1. ostane v tejto položke k dispozícii ešte 900 eur  
a pri voľbe variantu 2. zostane  1900 eur na prípadné ďalšie projekty, ktoré by boli predložené počas roka 

2021. Variant 1. je navrhnutý s podporou tohto projektu a Variant 2. je navrhnutý bez podpory tohto 

projektu.  
 

Spôsob hlasovania: 

 
„Súhlasím s variantom 1“ alebo „Súhlasím s variantom 2“ prípadne uveďte vlastný návrh. 

 

Variant 1. 

 

Por. 

č. Žiadateľ Názov projektu 

Miesto 

realizácie 

Celkové 

náklady 

Požadovaná 

suma 

Návrh 

komisie 

1 

Spojená škola, 
Lomonosovova 8, 

Trnava 

Zelená škola - výsadba 

zelene Trnava 1500 1200 600 

2 

Občianske združenie 

SaUvedom 

Reuse Centrum 

v  Baterkárni Trnava 9350 4675 2000 

3 

súkromná základná 

škola, Zavarská 9, 

Trnava Školská záhrada Trnava 2500 950 500 

4 WoodCon s.r.o. Včelí domov Trnava 10000 5000 1000 

5 

Mezon services 

Slovakia s.r.o. pre 

vlastníkov bytov Ul. j. 
Bottu 29/D 

Skrášlenie verejného 

prechodu  medzi ulicami J. 

Bottu a Šafárikova 
(pozemok BD Bottova) Trnava 3233,38 2381,1 1000 

https://www.beehome.design/documents/Bee%20Home%20Assembly%20%26%20Maintenance%20Guide.pdf
https://www.beehome.design/documents/Bee%20Home%20Assembly%20%26%20Maintenance%20Guide.pdf
https://www.beehome.design/community
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Variant 2. 

 

Por. 

č. Žiadateľ Názov projektu 

Miesto 

realizácie 

Celkové 

náklady 

Požadovaná 

suma 

Návrh 

komisie 

1 

Spojená škola, 
Lomonosovova 8, 

Trnava 

Zelená škola - výsadba 

zelene Trnava 1500 1200 600 

2 

Občianske združenie 

SaUvedom 

Reuse Centrum 

v  Baterkárni Trnava 9350 4675 2000 

3 

súkromná základná 
škola, Zavarská 9, 

Trnava Školská záhrada Trnava 2500 950 500 

4 WoodCon s.r.o. Včelí domov Trnava 10000 5000 0 

5 

Mezon services 
Slovakia s.r.o. pre 

vlastníkov bytov Ul. j. 

Bottu 29/D 

Skrášlenie verejného 
prechodu  medzi ulicami J. 

Bottu a Šafárikova 

(pozemok BD Bottova) Trnava 3233,38 2381,1 1000 

  
 

Komisia hlasovala o návrhu výšky dotácie nasledovne:  

 

Meno a priezvisko člena komisie Hlasovanie 

 

Poznámka  

Za variant 

1 

Za variant 

2  

Nesúhlas 

s variantom 1 

a s variantom 2  

Ing. Andrej Farkaš  /   

Mgr. Eduard Guniš /           

Matej Lančarič /    

RNDr. Gabriela Cabanová   /  

Ján Jobb /    

Stanislav Hric    Hlasovania sa nezúčastnil 

Ing. Patrícia Peterková  /   

Rastislav Hvizdoš  /   

Ladislav Beňo /    

Ing. Richard Sládek  /   
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Bc. Marcel Krajčo    Hlasovania sa nezúčastnil  

Ing. Eduard Ekhardt /    

Ing. arch. Róbert Suchý /   Za variant č. 1 podmienkou 

Výsledok hlasovania:  6:4:1    

 
Na základe výsledku hlasovania komisia schválila návrh na rozdelenie výšky dotácií tak ako je uvedené 

v tabuľke Variant 1.  

Členovia komisie zároveň vyslovili pripomienky/iný návrh k rozdeleniu dotácií: 

Ing. arch. Róbert Suchý:   

„Súhlasím s variantom 1 s podmienkou, že v projekte Včelí domov nebude dotácia použitá na nákup CNC 

frézy. Podmienku so žiadateľom zazmluvniť alebo ináč relevantne podchytiť, v opačnom prípade 

nesúhlasím.“      

 

RNDr. Gabriela Cabanová : 

„Navrhované domčeky sú svojim dizajnom vhodné ako solitér do nejakej záhrady, nie na verejne 

priestranstvá,  je to  príliš drahá a navyše údržbu vyžadujúca vec. Bežný hmyzí dom stojí v obchode cca 20 

€ a ich budovanie a umiestňovanie má viac edukatívny význam ako ten, čo včely naozaj potrebujú.  Včelám 

stačia prírodné otvory v dreve, tehlách, kompostoviskách, v hline, v lístí,  k životu samozrejme potrebujú 

kvitnúce lúky a stromy. 

Z poslaných projektov podporujem iba dva. 

Najväčší význam vnímam v projekte č 2. – SaUvedom - je to dlhodobý a zmysluplný projekt so širokým 

dosahom (2000 € ) a 

                                           v projekte č. 5 - majú záujem zveľadiť priestor, okolo ktorého prechádza 

obrovské množstvo ľudí prechodom v smere Prednádaržie -Bottova (1000 €). 

 

Zapísala: 

Ing. Alena Dostálová 

 

Za správnosť:  

Ing. Andrej Farkaš,  v. r. 

predseda komisie 

 

 

 


